
Interpellation    

 
Till ansvarigt regionråd 

 

Omorganisation inom Vuxenpsykiatrin 

Vuxenpsykiatrin står inför en omorganisation. 

Omorganisationen innebär att en avdelning stängs och antalet platser utökas 
på de andra avdelningarna och att personalen på avdelningen sprids ut. 

Frågan har tidigare diskuterats, bland annat på Regionfullmäktige, och en oro 
inför konsekvenserna har då uttryckts. 

Konsekvenserna av förändringen påverkar såväl personal som patienter. 

Vänsterpartiet i regionen har fått signaler från personalen, innebärande att 
man är väldigt orolig för att vården blir sämre för patienterna. 

Att personal regerar på förändringar är naturligt, men måste tas på allvar. 

Då efterdyningarna av pandemin innebär ytterligare belastning på sjukvården 
i stort och även psykiatrin, måste vi vara väl rustade. 

Vi tar signalerna från personalen på allvar och jag vill därför ställa följande 
frågor: 

Anser du att frågan är tillräckligt utredd vad gäller konsekvenser för 
personalen? 

Anser du att omorganisationen inte innebär risk för sämre vård för 
patienterna? 

Anser du att förslaget innebär en förbättrad vård? 

 

 

 

Hans Jansson, Vänsterpartiet 

 

 


